
Nr.Vium–Troldhede juni. 2021  

  

  

  

 

Ref. Af 

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 8. juni. 2021, kl.16.15 – 17.45   
  

Deltagere i mødet:  
 Alle + Kathleen 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale  

Status – orientering. 

DH: Ser ud til vi kommer ud med et overskud i 

år - bla. fordi Michelle stoppede tidligt i foråret 

og flyttede til Vorgod. 

Dorthe Dahl har sagt op og PT er der kommet 11 

ansøgninger. Der er ansøgningsfrist den 15/6. 

Maggie, Lars, Mette, Dan Peter og Dorthe er 

med i ansættelses udvalget. Samtaler i ugen 

inden sommerferien. 

2. Næste skoleår DH: Kathleen er nyvalgt til bestyrelsen fra 

August. 

Jette er forlænget indtil januar med håb om 

yderligere forlængelse. 

Der bliver nogle samlæsninger næste skoleår - 5 

+ 6 klasse noget (dog ikke i eng. Mat og da.) og 

lidt samlæsning i 4 - 5 klasse. Derudover er der 

8-10 timers samlæsning i 0. og 1. klasse. 

3. Ekstra midler – (trivsel/faglighed + 

distriktspulje). 

 DH: 14446 kr. ”ovenfra” til trivsel i forbindelse 

med Corona + 1778 til elevrådet. Vi har allerede 

brugt 10.000 på Tarzan banen (som er meget 

populær) og indskolingen har planlagt en 

wowpark tur. Der er derfor ca. 3.000 som 

mellemtrinnet skal lave ønsker til. 

Distriktspuljen ”gav” 170.000 fra nu og indtil 

midt januar - det var mere end forventet og 

betyder bla. at Jette fortsætter. Vi har fået til 2 

elever - hhv. 15 timer og 8 timer. Hver gang man 

får tildelt midler fra puljen skal man egenbetale 9 

timer pr elev. 



4. Corona up-date DH: Ikke noget for vores vedkommende. I 

kommunen har der været skoler, der har været 

hårdt ramt. 

5. Lejrskole - fremadrettet  DH: næste skoleår - som ”normalt” - en 

overnatning i 0. til 5 klasse.  

6. kl. 3 eller 4 overnatninger. 

2021/2022 kan der godt blive råd til lejrskoler 

med 2 overnatninger. 

Bestyrelsen synes vi skal fastholde Berliner turen 

for 6. klasse. 

Lærerne overvejer fælles lejrskole for 0. til 5. 

klasse allerede fra næste skoleår. 
 

6. Sidste skoledag DH: som ”normalt” - dog lidt mere 

sammenpresset, da vi stopper kl. 11.30. 

Programmet offentliggøres på Aula. 

7. Evt Pt. er der 2 suppleanter. I bestyrelsen og den ene 

træder ud til sommerferien. Vi skal have 

undersøgt hvordan reglerne er for 

suppleringsvalg - DH tager sig af det. 

Skolefesten på næste best. Møde med henblik på 

at afgøre om den skal fremrykkes. 

Ref 

Dorthe 


